
Zápisnica z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

24.9.2020 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,15 – 19,30 hod. 

 
Prítomní poslanci: Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman Lasák 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková   

Neprítomní poslanci: Milan Galica, Miroslava Sihocká, Július Kudzbel 

Hostia:   Ján Jaško   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 

 
1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2020. 

4. Prerokovanie a schválenie nájomných zmlúv v bytovom dome č. 257 pre byty č. 2,3 a 

5. 

5. Delegovanie zástupcu do rady MŠ za zriaďovateľa. 

6. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, starosta obce 

Jozef Grúň o 18,15 hod. Privítal všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej 

situácie všetci prítomní boli od seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia 

a každý prítomný mal na sebe rúško. Starosta konštatoval, že prítomní sú 4 poslanci zo 7, teda 

je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov 

zápisnice určil Romana Lasáka a Petra Húsku. 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal návrh programu a navrhol jeho doplnenie o body č.: 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu na prijatie bezúročnej návratnej finančnej 

výpomoci od Ministerstva financií SR 

3. Návrh na prijatie bezúročnej návratnej finančnej výpomoci od Ministerstva financií SR 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu na prijatie bezúročnej návratnej finančnej 

výpomoci od Ministerstva financií SR.  

3. Návrh na prijatie bezúročnej návratnej finančnej výpomoci od Ministerstva financií 

SR. 

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

5. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2020. 

6. Prerokovanie a schválenie nájomných zmlúv v bytovom dome č. 257 pre byty č. 2,3 a 

5. 

7. Delegovanie zástupcu do rady MŠ za zriaďovateľa. 

8. Prerokovanie nájomnej zmluvy na strelnicu. 



9. Rôzne.  

10. Záver. 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta informoval poslancov, že hlavná kontrolórka doručila na obecný úrad stanovisko 

k prijatiu bezúročnej finančnej výpomoci od Ministerstva financií SR v súvislosti 

s negatívnym vývojom hospodárenia obcí a vyšších územných celkov v roku 

2020, ovplyvneným predovšetkým pandémiou ochorenia COVID-19. Vláda SR má záujem 

kompenzovať výpadok príjmov. Reagujúc na výrazný pokles výberu dane z príjmov 

fyzických osôb budú poskytované bezúročné návratné finančné výpomoci subjektom územnej 

samosprávy na výkon ich samosprávnych pôsobností. Starosta potom prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce k prijatiu 

bezúročnej návratnej finančnej výpomoci od Ministerstva financií SR, 

b) obecné zastupiteľstvo konštatuje, že na základe preverenia zákonných podmienok na 

prijatie návratných zdrojov financovania hlavnou kontrolórkou obce, sú splnené podmienky § 

17 ods. 6 písmena a), b) zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v platnom znení na prijatie bezúročnej návratnej finančnej výpomoci od 

Ministerstva financií SR. Hlavná kontrolórka obce odporúča prijatie bezúročnej návratnej 

finančnej výpomoci od Ministerstva financií SR. 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že návratná finančná výpomoc sa poskytne na základe žiadosti 

obce maximálne do výšky výpadku dane z príjmov fyzických osôb za rok 2020. Žiadosť je 

potrebné podať najneskôr do 30.10.2020 a finančné prostriedky použiť do 31.12.2020. 

Výpadok pre našu obec je podľa prognózy Ministerstva financií vo výške 15.780,00 €. 

Poskytnuté finančné prostriedky sa budú splácať počas 4 rokov /raz ročne/, ale začne sa až od 

roku 2024, posledná splátka bude v roku 2027. Žiadosť bude podávaná cez Rozpočtový 

informačný systém /rissam/, kde bude následne vygenerovaná zmluva na podpis. Následne 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že:  

1. v súvislosti s negatívnym vývojom hospodárenia obcí a vyšších územných celkov v roku 

2020 ovplyvneným predovšetkým pandémiou ochorenia COVID-19 má vláda SR záujem 

kompenzovať výpadok príjmov subjektom územnej samosprávy. Reagujúc na výrazný 

pokles výberu dane z príjmov fyzických osôb v nadväznosti na schválené uznesenie vlády 

SR č. 494 z 12. augusta 2020 budú poskytované bezúročné návratné finančné výpomoci 

subjektom územnej samosprávy na výkon ich samosprávnych pôsobností, 

2. návratná finančná výpomoc (ďalej len „NFV“) sa poskytne na základe žiadosti obce alebo 

vyššieho územného celku maximálne do výšky výpadku dane z príjmov fyzických osôb za 

rok 2020 podľa prognózy Ministerstva financií SR (ďalej len „ministerstvo financií“) z 

júna 2020, 

3. výška výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 je pre obec Kvačany na 

základe prognózy Ministerstva financií SR vo výške 15.780 €, 

4. finančné prostriedky z NFV možno použiť na kompenzáciu výdavkov vyčerpaných 



subjektom územnej samosprávy v priebehu roka 2020, zároveň je potrebné dodržať 

podmienky použitia verejných prostriedkov poskytnutých z verejných zdrojov, 

5. predloženie žiadosti je v termíne do 31. októbra 2020 a len raz, a poskytnuté peňažné 

prostriedky možno použiť do 31. decembra 2020. Žiadosť sa registruje v Rozpočtovom 

informačnom systéme pre samosprávu prostredníctvom webovej stránky www.rissam.sk, 

kde následne bude vygenerovaná zmluva na podpis, 

6. doba splácania NFV je počas štyroch rokov (raz ročne), ale z dôvodu negatívneho vývoja 

rozpočtu samospráv ovplyvneného pandémiou ochorenia COVID-19 je stanovený odklad 

prvej splátky do roku 2024, posledná splátka bude v roku 2027, 

7. obec a vyšší územný celok (ďalej len „dlžník“) zodpovedá za to, že prijatím návratnej 

finančnej výpomoci nebudú prekročené limity dlhu a dlhovej služby dlžníka vyplývajúce 

z § 17 zákona č. 583/2004  Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, t. j. dlh dlžníka 

neprekročí 50 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka a 

suma splátok návratných zdrojov financovania, vrátane úhrady výnosov a suma splátok 

záväzkov z investičných dodávateľských úverov neprekročí v príslušnom rozpočtovom 

roku 25 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka znížených o 

prostriedky poskytnuté v príslušnom rozpočtovom roku dlžníkovi z rozpočtu iného 

subjektu verejnej správy, o prostriedky poskytnuté z Európskej únie a o iné prostriedky zo 

zahraničia alebo o prostriedky získané na základe osobitného predpisu. NFV nemožno 

použiť na úhradu záväzkov po lehote splatnosti,  

8. odpustenie jednotlivých splátok návratnej finančnej výpomoci, ktoré je dlžník povinný 

splácať veriteľovi, je možné len na základe rozhodnutia vlády Slovenskej republiky podľa 

§ 13 ods. 6 zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

9. hlavná kontrolórka PhDr. Marcela Jašková vypracovala stanovisko k dodržaniu 

podmienok pre prijatie návratnej finančnej výpomoci poskytovanej MF SR, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podanie žiadosti o návratnú finančnú výpomoc vo 

výške do 15.780 € s následným uzatvorením zmluvy medzi MF SR a obcou Kvačany, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o návratnú finančnú výpomoc od MF SR 

v termíne do 31. októbra 2020 vo výške do 15.780 € s následným podpísaním zmluvy o 

návratnej finančnej výpomoci, 

d) obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi obce podať žiadosť a podpísať zmluvu o 

návratnej finančnej výpomoci s Ministerstvom financií SR, Štefanovičova 5, 817 82 

Bratislava s  príslušnou dokumentáciou. 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod hlavnej kontrolórky. 

 

4. Starosta obce informoval, že na obecný úrad bolo doručené 1 RO za ZŠ a 1 za OcÚ. RO za 

ZŠ v Kvačanoch rieši príjem za letnú aktivitu, vratky za energie, ako aj refundáciu odvodov 

zo sociálnej poisťovne počas pandémie COVID-19. RO za OcÚ rieši vrátenie odvodov zo 

soc. poisťovne na základe poskytnutia pomoci pre udržanie pracovných miest v Materskej 

škole a poskytnutie návratnej finančnej výpomoci od Ministerstva financií SR. Starosta 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 4/2020 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 4/2020 v pôvodnom znení návrhu,  

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  



                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 3/2020 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 3/2020 v pôvodnom znení návrhu.  

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval poslancov o doručených žiadostiach na úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2020. Podľa schváleného Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo výške 50 %. Potom 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anity Garabášovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2020,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Anitu Garabášovú ml. a jej syna Nikolasa Garabáša, nakoľko sa dlhodobo 

nezdržiavajú v obci Kvačany,  

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Eleny Štepaniakovej o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2020, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Slavomíra Štepaniaka, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Maďarskej 

republike a Elenu Petranovú, rod. Štepaniakovú a jej syna Matúša Petrana, nakoľko sa 

dlhodobo zdržiavajú v Liptovskom Mikuláši,  

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Pavla Mataja o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2020, 

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby : Zuzanu Hercik so synom Samuelom nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v Nemecku, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Blaženy Úškrtovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2020 

h) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre Blaženu Úškrtovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v meste Liptovský Mikuláš, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

i) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Burdela o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2020, 

j) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby Jarmilu Wiens rod. Burdelovú, nakoľko trvale žije v Californii a Janu 

Ulms rod. Burdelovú, ktorá trvalo žije v Nemecku.  

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval o tom, že na obec prišli žiadosti nájomcov o schválenie 

predĺženia nájmu v DB č. 257.  Ide o p. Krajčiovú, Martinákovú a rodinu Račkovú. Nakoľko 

za byty sa nájom pravidelne platí, nie sú tam nijaké nedoplatky, odporúča predĺženie zmlúv 

na ďalšie 3 roky pre byt č. 5 a na 1 rok pre byt č. 2 a 3. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Magdalény Krajčiovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 2, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 2 s p. Magdalénou Krajčiovou na 1 rok, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Emílie Martinákovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 3, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 3 s p. Emíliou Martinákovou na 1 rok, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Zuzany Račkovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 5, 



f) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 7 s p. Zuzanou Račkovou na 3 roky,  

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval poslancov, že končí funkčné obdobie rady školy pri materskej škole v 

Kvačanoch a povinnosťou zriaďovateľa je delegovať 1 zástupcu. Po vzájomnej dohode 

starosta delegoval Katarínu Kojšovú, ktorú poslanci bez pripomienok schválili. Starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo Kvačany, v zmysle § 25, ods. 5 zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov, schvaľuje Katarínu Kojšovú ako zástupcu zriaďovateľa do 

Rady školy pri Materskej škole, Kvačany  232, 032 23 Liptovská Sielnica na volebné obdobie 

2020 – 2024. 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta obce informoval poslancov, že na základe stretnutia s výborom PSU Kvačany, 

bola zrušená zmluva o prenájme pozemkov pod strelnicou uzatvorená minulý rok z dôvodu 

súbehu viacerých zmlúv. Po dohode s PSU Kvačany bolo odsúhlasené spracovanie novej 

zmluvy na sumu 500 € za rok 2020. Návrh zmluvy bol zaslaný od PSU Kvačany na 

prerokovanie OZ e-mailom dňa 14.9.2020. Zmluva je však uzatváraná od 1.1.2020, čo nie je 

v súlade s termínom uzatvorenia zmluvy, ktorý je 10.9.2020 ako aj s bodom č. 1 v článku č. 

VI. návrhu zmluvy. Preto sa poslanci dohodli, že so sumou za prenájom súhlasia, ale poverujú 

starostu obce, aby sa informoval u právnika, či je možné uzatvoriť zmluvu so spätným 

dátumom. Potom prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušenie bodu 9 písm. b) d) a e) v Uznesení č. 8/6/2019 

konaného dňa 27.06.2019, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU 

Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

c) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje Nájomnú zmluvu medzi obcou Kvačany a PSU 

Kvačany ohľadom prenájmu pozemku pod strelnicou v Kvačanoch, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce zaslaním návrhu zmluvy na právnu analýzu.   

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval o plánovanom podujatí II. ročníka behu Gréta run, ktoré sa uskutoční 

v nedeľu 27.9.2020. Informoval aj o žiadosti usporiadateľov o sponzorský príspevok 

a zabezpečenie okolo 7 - 12 ľudí, ktorí by boli umiestnení na stanovištiach popri trati. 

Poslanci sa zhodli na sponzorskom príspevku vo výške 100,00 €. Starosta ďalej informoval, 

že za MsSČK je prisľúbených 6 osôb a za DHZ 8.  Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o plánovanom podujatí 2. ročníka 

Gréta Run, 



b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje sponzorský príspevok 100,00 € na 2. ročník Gréta Run, 

ktorý sa uskutoční 27.09.2020, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta ďalej informoval poslancov o výmene vodomerov v bytoch a opätovnej oprave 

čerpadla a teraz aj dúchadla na ČOV pri BD č. 257. Táto oprava si vyžiada finančné 

prostriedky vo výške okolo 3.000,00 €. Problémom v tejto ČOV je nájomcami bytov neustále 

hádzanie vlhčených utierok a vecí, ktoré do ČOV nepatria. Nakoľko však tvorba Fondu 

prevádzky, údržby a opráv bytového domu nie je postačujúca, z dôvodu opakovaných opráv 

na ČOV je potrebné prehodnotiť jeho výšku. Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné od 

1.1.2021 navýšiť výšku fondu. V prípade, že sa bude situácia opakovať, bude potrebné hľadať 

iné spôsoby na zabezpečenie financovania opráv spomínanej ČOV. Ďalej informoval 

o potrebe aktualizovať VZN č. 4/2015 o podmienkach nájmu. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o opätovne vykonanej oprave ČOV pri 

BD č. 257, 

d) obecné zastupiteľstvo, na základe poskytnutých informácií ohľadom tvorby a čerpania 

fondu prevádzky, údržby a opráv bytového domu, poveruje obecný úrad vypracovaním 

návrhu na platby nájomcov BD č. 257 do fondu od 1.1.2021, 

e) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad pripravením aktualizácie VZN č. 4/2015 o 

podmienkach nájmu, kritéria a postup prideľovania nájomných bytov v nájomných bytoch vo 

výlučnom vlastníctve obce Kvačany, obstaraných s použitím verejných prostriedkov na účely 

podpory sociálneho bývania, určených pre obyvateľov obce, rodákov žijúcich mimo obec, 

občanov pracujúcich v obci, alebo v blízkosti obce a iných občanov. 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Peter Húska, Roman  

                                                    Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta požiadal poslancov o vyjadrenie, či sa tento rok budú dávať do domácnosti kalendáre 

a nejaké perá alebo iný prezent. Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné dať vyrobiť vlastné 

kalendáre, ale z dôvodu zníženia príjmu podielových daní /pandémia COVID – 19/, sa nebudú 

dávať žiadne iné drobnosti.   

 

10. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,30 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:  

      

Roman Lasák      ........................................ 

 

Peter Húska          ........................................ 


